

vent him from attending in his place at the beginning of the Session, but he hopes he will be able to be in his place in this House in the course of the Session.

ORDERED, That the said letter do lie on the Table.

The House was adjourned during pleasure, to wait on His Excellency the Governor in Chief with their Address.

After some time the House was resumed.

The Speaker reported " That this House did, this day, present their Address to His Excellency the Governor in Chief, " and that His Excellency had been pleased to return the following answer : "

Gentlemen of the Legislative Council ;

I return you my cordial thanks for this Address. It is gratifying to me in the highest degree to know, that the sentiments of the Legislative Council concur so fully with those which His Majesty has commanded me to express, in regard to measures essentially necessary to the well being and prosperity of this Province.

ORDERED, That the said Address and answer thereto be printed and published.

The Speaker declared this Assembly continued to Monday next at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

MONDAY, 17th DECEMBER.

THE Members convened, were :

*The Honorable the Chief Justice, Speaker ;
The Honorable
Messrs. Perceval,
Taschereau.*

PRAYERS.

A Message from the Assembly by Mr. Quirouet,

Which being read, was in the words following :

HOUSE OF ASSEMBLY,

TUESDAY, 11th December, 1821.

RESOLVED, That a Committee of five Members be appointed to keep up a good correspondence between the two Houses, and to report their proceedings from time to time, with power to send for persons, papers and records for their information.

ORDERED, That Mr. Quirouet, Mr. Ogden, Mr. Bourdages, Mr. Vallières de St. Réal and Mr. Neilson, do compose the said Committee.

RESOLVED, That the said Resolution be communicated by Message to the Legislative Council.

ORDERED, That Mr. Quirouet do carry the said Message to the Legislative Council.

Attest,

(Signed) WM. LINDSAY,

Clk. Assy.

Then the Messenger withdrew.

sa santé ne lui permettra pas de se trouver à sa place dans cette Chambre au commencement de la Session, mais qu'il espère pouvoir s'y trouver dans le cours de la Session.

ORDONNE', Que la dite Lettre reste sur la Table.

La Chambre s'est ajournée à loisir, pour se rendre auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, avec son Adresse.

Quelque tems après la Chambre s'est remise.

L'Orateur a fait rapport " Que la Chambre, a ce jour, présenté son Adresse à Son Excellence le Gouverneur en Chef, " et que Son Excellence avoit bien voulu faire la réponse suivante : "

Messieurs du Conseil Législatif ;

Je vous fais mes sincères remerciemens pour cette Adresse. Il m'est infiniment agréable de savoir que les sentimens du Conseil Législatif s'accordent si parfaitement avec ceux que Sa Majesté m'a commandé d'exprimer, par rapport aux mesures si essentiellement nécessaires pour le bonheur et la prospérité de cette Province.

ORDONNE', Que la dite Adresse avec la réponse à icelle, soient imprimées et publiées.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Lundi prochain à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

LUNDI, 17e. DECEMBRE.

LES Membres assemblés on été :

*L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;
Les Honorables
Messrs. Perceval,
Taschereau.*

PRIERES.

Un Message de l'Assemblée par Mr. Quirouet,

Lequel étant lu, étoit dans les mots suivans :

CHAMBRE D'ASSEMBLEE,

Mardi, 11e. Décembre, 1821.

RESOLU, Qu'il soit nommé un Comité de cinq Membres pour entretenir une bonne Correspondance entre les deux Chambres, et pour faire rapport de ses procédés de tems à autre, avec pouvoir d'envoyer quérir personnes, papiers et records pour son information.

ORDONNE', Que Mr. Quirouet, Mr. Ogden, Mr. Bourdages, Mr. Vallières De St. Réal et Mr. Neilson, composent le dit Comité.

RESOLU, Que la dite Résolution soit communiquée par le Message au Conseil Législatif.

ORDONNE', Que Mr. Quirouet porte le dit Message au Conseil Législatif.

Attesté,

(Signé)

WM. LINDSAY,

Greff. Assée.

Alors le Messenger s'est retiré.